



20^{ème} Conférence de la COPEAM

COMMISSION FEMMES EN MEDITERRANEE

**T-Hotel
Cagliari, 22 mars 2013**

ORDRE DU JOUR

1. INTRODUCTION

- Bilan général des activités de la Commission Femmes

2. LES INITIATIVES EN COLLABORATION AVEC L'UNESCO

- Présentation de la publication UNESCO «Media Gender Mainstreaming: Case Studies», incluant les 4 études de cas menés en 2012 par la COPEAM en collaboration avec la CyBC (Chypre), JRTV (Jordanie), RAI (Italie) et SNRT (Maroc)
- Présentation du projet sur l'adaptation des Indicateurs des Genres pour les Médias élaboré par l'UNESCO et illustré préalablement en 2012 lors de la réunion de la Commission Femmes à Marrakech
- Présentation des résultats du premier atelier de travail pour l'adaptation des Indicateurs au contexte de la SNRT (Société Nationale de Radiodiffusion et de Télévision du Maroc).
- Perspectives du projet

3. PROPOSITIONS ET DEBAT

- Propositions de nouvelles actions et débat sur leur mise en œuvre
- Comment renforcer le réseau de la Commission ?

4. PERSPECTIVES FUTURES

- Elaboration d'un plan d'action 2013-2014

5. DIVERS



20th Conference of COPEAM

MEDITERRANEAN WOMEN COMMISSION

**T-Hotel
Cagliari, 22 March 2013**

AGENDA

1. INTRODUCTION

- General assessment of the Women Commission's activities

2. INITIATIVES IN COLLABORATION WITH UNESCO

- Presentation of the UNESCO publication "Media Gender Mainstreaming: Case Studies" including the four case studies carried out in 2012 by COPEAM in collaboration with CyBC (Cyprus), JRTV (Jordan), RAI (Italy) and SNRT (Morocco)
- Presentation of the project on adaptation of Gender Sensitive Indicators for Media elaborated by UNESCO and previously illustrated in 2012 in the framework of the Commission meeting in Marrakech
- Presentation of the results of the first workshop for the adaptation of the Indicators to the context of SNRT (National Society of Radio and Television of Morocco)
- Project perspectives

3. PROPOSALS AND DEBATE

- Proposal of new actions and debate on their implementation
- How to strengthen the Commission network?

4. PERSPECTIVES FUTURES

- Definition of the 2013-2014 action plan

5. OTHERS
